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LEUVENHEIMS BELANG 41ste jaargang
Nummer 4 
april 2018

Woensdag 18 april ALV Leuvenheims Belang

Hierbij nodigen wij u van harte uit voor onze Algemene Ledenvergadering op 
woensdag 18 april 2018 in de benedenzaal van het Buurthuis te Leuvenheim.

• Aanvang van de vergadering: 20.00 uur 
• De zaal is open vanaf 19.45 uur 
•  De agenda, notulen van de ALV 2017 en het jaarverslag staan elders in 

deze Schans 
•  Het jaarplan 2018 is te downloaden vanaf het buurtkanaal op de pagina 

van Leuvenheims Belang

Na afloop van de vergadering is er een korte pauze waarbij u een drankje 
wordt aangeboden.
Om 21.00 uur krijgen we een uitleg van de gemeente Brummen over het 
vervangen van de openbare verlichting in Leuvenheim. Meer hierover bij de 
bestuursmededelingen.

Daarna willen we u graag uitnodigen voor het bespreken van het 
Dorpswerkplan. Het huidige Dorpswerkplan is van 2009 – 2020. Graag horen 
wij van u of er nog verbeteringen, wensen, aandachtsvelden en uitvoeringen 
zijn voor een nieuw dorpswerkplan van 2021 – 2030. Het Dorpswerkplan van 
2009-2020 kunt u downloaden via https://buurtkanaal.nl/groep/leuvenheims-
belang

Met vriendelijke groeten, namens het bestuur van Leuvenheims Belang.

Uitnodiging



Van de redactie

Vanwege een overvolle Schans op deze plek even een kort stukje. De volle 
aandacht laat ik graag aan de uitnodiging van Leuvenheims Belang, die we 
deze keer dan ook op de eerste pagina plaatsen.
Alle stukken behorende bij deze vergadering leest u na alle mededelingen 
vanuit, school, verenigingen, de vaste rubrieken en nog veel meer. In de 
rubriek Aangeschoten laten we voor de verandering weer eens het woord 
aan een van onze ‘buitenleden’ die zelf, op de ouderwetste manier, de pen 
doorgeeft aan een ander.

Sarah, die de laatste jaren met behulp van broer Harm de bezorging van de 
Schans in het dorp Leuvenheim voor haar rekening nam, heeft te kennen 
gegeven te willen stoppen. Dus moest ik op zoek naar een nieuwe bezorger. 
Maar zover kwam het niet. Ina Ellens uit de De Eendrachtweg meldde zich en 
met ingang van deze Schans is zij de nieuwe bezorgster in Leuvenheim.
Wij danken Sarah en Harm heel hartelijk en wensen Sarah sterkte met haar 
eindexamen en succes bij haar verdere studie.
De boekjes in Brummen en omgeving worden tegenwoordig rondgebracht 
door Johan Wassink en Nanda van der Sluijs.
Komt u er achter dat u geen Schans heeft ontvangen, even een belletje en u 
krijgt er alsnog een thuisbezorgd.

Lies Harleman, e-mail: emm5@xs4all.nl tel. 562522 

De volgende Schans 
Nummer 5 jaargang 41 verschijnt eind mei/begin juni
Inleveren kopij vóór 15 mei
Redactie adres: Arnhemsestraat 149, tel.562522
E-mail: emm5@xs4all.nl 

Agenda
18 april  jaarvergadering Leuvenheims Belang
Week 20  collecte voor het schoolfeest
8 en 9 juni  School- en Oranjefeest



Mededelingen van de bestuurstafel
                              met bijdragen van Karin Hafkamp en Mark Donatz

Actuele zaken
We hebben als Leuvenheims Belang een bestuursvergadering gehad, waar-
bij de fracties, de wijkwethouder en de wijkambtenaar aanwezig waren. We 
hebben in overleg met de wijkwethouder en de wijkambtenaar afspraken 
vastgelegd in een zogenaamd dynamisch jaarplan, deze staat op de website 
van het buurtkanaal. We hebben de wijkwethouder rondgeleid in ons dorp 
en we hebben deelgenomen aan overleg met vrijwel alle politieke partijen. 
Verder waren we aanwezig op het raadsforum waar de participatiewijzer 
werd besproken (8 februari), bij de ALV van de dorpsraad Brummen en heb-
ben we deelgenomen aan het kenniscafé van het oranjefonds, de provincie 
Gelderland en leefbaarheid Gelderland.

Vervanging openbare verlichting
De gemeente Brummen gaat de komende 4 jaar bijna de helft van haar open-
bare verlichting vervangen. Het gaat om een inhaalslag waarbij oude lampen 
vervangen worden door ledlampen. In Leuvenheim staan ongeveer 110 licht-
masten. Ongeveer 30 van deze lichtmasten staan de komende 4 jaar op het 
vervangingsplan. Met het vervangen van de lampen wordt een behoorlijke 
energiebesparing behaald. Op het moment van vervanging is het ook slim te 
kijken naar nut en noodzaak van de aanwezige verlichting. Kunnen er wel-
licht lampen weg of is er behoefte aan een extra lichtmast op een verkeers-
gevaarlijke locatie? Daarnaast is de gemeente van plan de lampen te gaan 
dimmen op het moment dat er minder verkeer op straat is.

Buitenbios op vrijdagavond 21 september
Na het succes van vorig jaar hebben we weer een aantal dames bereid gevon-
den om met ons de buitenbios te organiseren. Voor een gedeelte van de 
kosten hebben we subsidie gekregen van de culturele stichting gemeente 
Brummen, daarvoor onze dank. Noteer deze avond vast in uw agenda.
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Mobiele telefonie
In februari maakte de media melding van een nieuwe dienst van de KPN 
dat binnenkort ruim 1100 huisartspraktijken met een smartphone of tablet 
bij de huisarts of de patiënt thuis een volwaardig hartfilmpje (ECG) kunnen 
maken met een speciale app. Voor ons aanleiding om als wijkraad het slech-
te mobiele bereik van een gedeelte van de Oude weg, de Spankerenseweg, 
Leuvenheimsestraat en de Hoofdstraat onder de aandacht te brengen. Het 
blijkt echter moeilijk om als wijkraad deze klachten op de juiste plek te krij-
gen. 
Het advies van de providers is: dat elke bewoner die dit aangaat zelf zijn/
haar technische dienst van de provider belt en melding maakt van het slechte 
bereik en ook meldt dat het om een groot deel van zijn/haar straat gaat. Dus 
mensen ACTIE. 
Wij hebben dit punt ook bij de verkiezingsbijeenkomsten en de vergadering 
met fracties en gemeente aan de orde gesteld en zullen dit, zodra de nieuwe 
samenstelling van de raad bekend is, weer aan de orde brengen. Ook zullen 
we kijken of we toch een opening kunnen vinden richting providers.
Wij hebben dit in 2015 ook al geprobeerd samen met andere wijkraden toen 
de AED werkgroep werd opgestart i.v.m. de bereikbaarheid van de vrijwil-
ligers. Dan kan ik tevens melden dat onze AED een maand niet actief was 
i.v.m. het vinden van een nieuwe batterij. De leverancier is failliet en het 
bestellen van een nieuwe batterij had nogal wat voeten in aarde. Dankzij de 
plaatselijke afdeling van het Rode Kruis is het uiteindelijk gelukt en is de AED 
bij het buurthuis weer in functie.

Wethouder Jolanda Pierik in Leuvenheim.
Donderdag 8 maart jl. bezocht onze wijkwethouder, 

Jolanda Pierik, het dorp Leuvenheim voor een rondlei-
ding. Om 11.00 uur werd ze hartelijk welkom geheten 
door een afvaardiging van het bestuur, waarna men 
per fiets op pad ging. Vanwege het slechte weer werd 
het bezoek wat ingekort en hebben we ons beperkt 
tot het bezoeken van 2 locaties. Allereerst werd de 

Wildbaan bezocht. Onze penningmeester, Tineke 
Veenstra, die op de Wildbaan woont, gaf een rondlei-

ding door het huis en vertelde e.e.a. over de Wildbaan, 
oftewel het Amsterdams Grachtenhuis. Tijdens de koffie 

aldaar werd de wethouder door de overige bestuursleden bijge-
praat omtrent het reilen en zeilen van het dorp en haar inwoners.

Daarna toog het gezelschap naar De Rietgors, waar schooldirecteur Bert 
Becker enthousiast vertelde over de school en haar leerprogramma Jeelo. Na 
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een rondleiding vertrok het gezelschap weer naar het Buurthuis. 
Na afloop van het bezoek liet Jolanda Pierik weten onder de indruk te zijn van 
de energie die er zit in het meest zuidelijke dorp van onze gemeente. Ook 
complimenteerde ze de rol die Leuvenheims Belang hierbij speelt.  

Politiek naar Leuvenheim
Vlak voor de gemeenteraadsverkiezingen gingen de politieke partijen de 
boer op. Zo kwamen drie partijen naar ons dorp om met het bestuur van 
Leuvenheims Belang van gedachten te wisselen over wat er allemaal leeft en 
speelt in Leuvenheim. Een aantal bestuursleden kwam naar het Buurthuis en 
ging daar in gesprek met de CDA-fractie. Vervolgens waren kandidaten van 
Lokaal Belang aan de beurt.

Hennie Beelen van Groen Links, ging bij Mark Donatz thuis op bezoek. 
Het waren drie boeiende gesprekken waarin veel vragen werden gesteld 
en beantwoord, bovendien kregen de gasten een goede indruk waar 
Leuvenheims Belang zich allemaal mee bezig houdt.
 
Landelijke schoonmaakdag 
Leuvenheims Belang en De Rietgors gingen samen aan de slag in het kader 
van de landelijke schoonmaakdag.
Met een krat vol heerlijke bolletjes van bakkerij Teeselink en een pan over-
vol met warme knakworsten werd in het Jeelo-lokaal genoten van een heus 
knakworstenbuffet. Kinderen, juffen en hulpouders smulden er heerlijk van. 
Uit het dorp schoven spontaan Inge Savenije en 
Egbert van Gessel nog aan. 
Voorzien van oranje hesjes, hand-
schoenen, prikstokken en afval-
zakken, beschikbaar gesteld door 
de gemeente, konden we daarna 
aan de slag. In 6 groepjes gingen 
we op pad. En wat werd er fanatiek 
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gezocht naar zwerfvuil. Bermen, sloten, 
zelfs voortuinen, geen plekje werd over-
geslagen. Ook dit jaar werden er weer 
opvallende dingen gevonden, zoals een 
cd-speler, een broek en tapijttegels. Wie 
verzint het om dit soort dingen ergens 
langs de weg achter te laten, maar dat 
geldt natuurlijk voor al het afval wat we 
verzameld hebben. Dat hoort gewoon 
in de kliko! Onderweg kregen we diver-
se complimenten van voorbijgangers: 
Goed bezig! Goed werk! En daar sluit 
ik me helemaal bij aan. Leuvenheim is 
weer schoon en laten we dit vooral zo 
houden beste mensen. De middag werd 
afgesloten met een appeltje en wat te 
drinken. Tenslotte een hele dikke duim 
omhoog, en een pluim voor iedereen die 
zo enthousiast heeft meegeholpen. Heel 
erg bedankt!

Tot zover de mededelingen vanuit het 
bestuur. Draagt u ons dorp een warm 
hart toe, kom dan vooral naar het buurt-
huis op 18 april. Wij hopen natuurlijk 
van harte op een grote opkomst op de 
Algemene Ledenvergadering en/of op 
het delen/lanceren van ideeën voor het 
Dorpsplan en het vernemen van de plan-
nen van de gemeente aangaande open-
bare verlichting in ons dorp.

Bent u de Schans kwijt en/of zoekt u 
informatie over een activiteit, kijk dan op 
de website: www.buurtkanaal.nl/groep/
leuvenheim

Ina Boot, e-mail:  secretariaat@leuven-
heimsbelang.nl                
telefoon:   0575-564953
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Uit de school geklapt
               m.m.v. Marisa Verdegaal en Ilja Sibbing

Jeelo Projecten
Afgelopen maand is op De Rietgors het project ‘Veilig in het verkeer’ gestart. 
Op dag 1 controleerden de leerlingen elkaars fiets, onder leiding van fietsen-
maker Marius ten Broek, op alle belangrijke onderdelen. Doel van het pro-
ject is dat de kinderen niet alleen leren over de regels van het verkeer, maar 
ook leren observeren wat gevaarlijke situaties in het verkeer zijn. Veilig door 
het verkeer gaan kan alleen als je bewust bezig bent met het verkeer en je 
niet laat afleiden. De bovenbouw heeft bezoek gehad van een vrachtwagen 
chauffeur en hebben alles geleerd over de gevaarlijke ‘dode hoek’.
Het inmiddels afgesloten project ‘Leren van personen van vroeger’ krijgt nog 
een klein, maar leuk staartje. Twee leerlingen uit groep 6 en 8 organiseren op 
11 april een uitje naar het Openlucht Museum. Zij verzorgen ook de rondlei-
ding.

Ingraven van de netten – paddentrek
Op vrijdag 7 maart zijn de netten en emmers weer langs de 
Leuvenheimsestraat ingegraven om de traag overstekende padden te 
beschermen tegen voorbij rijdende auto’s. Padden die ’s nachts op weg gaan 
naar hun voortplantingspoel, zoeken een doorgang langs het net en vallen 
zo in de emmer. ’s Ochtends voor schooltijd worden de padden veilig de weg 
overgezet door de leerlingen. Zij vinden elk jaar naast padden ook andere 
dieren in de emmer zoals salamanders, bruine en groene kikkers. Onderweg 

Bericht voor hondenbezitters

Ondanks ons prachtig weidse buitenge-

bied, is het niet toegestaan om in die wei-

landen honden los te laten lopen. Koeien 

kunnen namelijk ziek worden van hon-

denpoep. Aan de Hammelerweg is een 

losloopgebied voor honden. In alle weilanden die in gebruik zijn van de 

boeren om de koeien te laten grazen en/of te hooien, mogen geen hon-

den worden uitgelaten behalve op een strook van een meter langs de kant. 

Uiteraard aangelijnd! Wilt u meer weten? Kijk dan op een van onderstaan-

de websites.

https://www.dierenartsenpraktijk.com/images/Neospora.pdf 

http://www.veearts.nl/dierziekten/neospora/
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• smederij en rijwielhandel
• erkend gas- en waterfitter
• centr. verwarming, sanitair
• gereedschappen
• tuinartikelen

TEN BROEK
uw vakman sinds 1869

Voorsterweg 20
6971 GP Brummen
Telefoon 0575-561458

MAKELAARS en ASSURANTIEKANTOOR

Verzekeringen

Ambachtstraat 46  Brummen
tel.: 0575 - 56 13 19

Zutphensestraat 136
6971 ES  Brummen
Tel. 0575-561225
Fax 0575-562595

• APK keuringsstation
• Verkoop nieuwe en gebruikte auto’s
• Inruil en financiering mogelijk

• Reparatie en onderhoud alle merken
• LPG inbouw
• Auto wasplaats

Stuijvenburchstraat 27  |  6961 DP Eerbeek  |  www.drukkerijwillems.nl  |  T 0313 651922
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worden ook regelmatig reeën gespot door de leerlingen! Alle vondsten wor-
den netjes genoteerd. Hopelijk is 2018 weer een goed ‘paddenjaar’. Dit wordt 
aan het einde van de paddentrek beoordeeld als alle aantallen zijn opgeteld.

Lustrum Nationale pannenkoekendag
Vrijdag 16 maart organiseerden de leerlingen van De Rietgors in het Buurthuis 
voor de 5e keer een groot pannenkoekfeest voor alle opa’s, oma’s en oude-
ren uit het dorp. De bakteams bestaande uit leerlingen van groep 6-7-8 bak-
ten onder begeleiding van ouders en leerkrachten minstens 200 pannenkoe-
ken. En dat was nodig ook, het buurthuis was gezellig druk. Er waren zo’n 
50 bezoekers. Deze genoten van de lekkere pannenkoeken, van de kinde-
ren en van een gezellig gesprek. De tafels waren door de jongste leerlingen 
keurig gedekt. Zij gingen ook trots rond met de pannenkoeken en de melk. 
Koffie en thee werden door de oudere leerlingen geserveerd. De Nationale 
Pannenkoekdag 2018 is mede mogelijk gemaakt door de inzet van vele 
ouders en de medewerking van het Buurthuis en restaurant Kersebloesem.

• smederij en rijwielhandel
• erkend gas- en waterfitter
• centr. verwarming, sanitair
• gereedschappen
• tuinartikelen

TEN BROEK
uw vakman sinds 1869

Voorsterweg 20
6971 GP Brummen
Telefoon 0575-561458

MAKELAARS en ASSURANTIEKANTOOR

Verzekeringen

Ambachtstraat 46  Brummen
tel.: 0575 - 56 13 19

Zutphensestraat 136
6971 ES  Brummen
Tel. 0575-561225
Fax 0575-562595

• APK keuringsstation
• Verkoop nieuwe en gebruikte auto’s
• Inruil en financiering mogelijk

• Reparatie en onderhoud alle merken
• LPG inbouw
• Auto wasplaats

Stuijvenburchstraat 27  |  6961 DP Eerbeek  |  www.drukkerijwillems.nl  |  T 0313 651922
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Palmpasen optocht
Vrijdag 23 maart trok er weer een feestelijke en muzikale optocht door het 
dorp. Leerlingen liepen zingend met versierde Palmpasen stokken met brood-
haantjes van bakker Teeselink een rondje en brachten her en der een attentie 
langs bij mensen die een moeilijke tijd hebben gehad.

Handen uit de mouwen op NL DOET 
In het kader van NL Doet, is er op vrijdag 9 maart 
weer hard gewerkt rond De Rietgors. Met een 
flinke groep ouders en kinderen zijn diverse 
klussen gedaan:

•  Er is mest gehaald bij het boerenbedrijf 
van de opa van Kick, Harry van der Velde; 

•  De schooltuin is leeggeruimd, gewied en 
bemest;

• Het hek is gerepareerd;
• De composthoop is omheind;
• De vlinderstruiken zijn gesnoeid;
• Er is veel gebak gemaakt en uitgedeeld;
• De hapjes bij de drankjes zijn gemaakt;
• De hut van wilgentenen is afgemaakt.

Het was een heel gezellige middag en we zijn blij met al het werk dat is 
gedaan! Allen dank hiervoor.
Inmiddels is er door de kinderen ook gewerkt in de tuin. Er is gezaaid in bak-
ken die in de klas voor het raam staan. Daar ontkiemen de zaadjes in de 
warmte en worden ze goed verzorgd door de kinderen van groep 1, 2 en 
3. Ook is de mest en compost geschoffeld door de bovenlaag van de tuin. 
Wanneer de temperatuur toeneemt, gaan we ook in de tuin zaaien.

Interview nummer 3 
(in het kader van een eerder Jeelo-project) 

Hallo, ik ben Laura Wagenvoort, ik woon in Oeken én in Leuvenheim, ben 11 
jaar en zit in groep 7 van De Rietgors. 
Ik heb mevrouw Van Dusschoten mogen interviewen. Ze is in Oeken geboren 
op De Mollenhof. Daar woont ze nu al 80 jaar. 
Vroeger stonden er in Oeken alleen maar boerderijen. En bij grote drukte hiel-
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pen de mensen elkaar bij het hooien en dorsen. 
In de jaren 50 werden er huizen gebouwd. 
Omdat iedereen elkaar kent in Oeken, is het 
er heel gezellig om te wonen. Ook helpen 
ze elkaar als er iemand ziek is of dood gaat. 
En bij een bruiloft wordt er feest gevierd 
dan worden er bogen gemaakt en met roos-
jes versierd. Vroeger waren er twee bakkers. 
De school zat in Onder de Linden. In de oorlog 
hoefde je niet naar school, omdat de school door 
de Duitsers bezet was. Mevrouw Van Dusschoten was 
6 jaar toen de oorlog was afgelopen. Het was toen groot 
feest en alle kinderen gingen op een versierde boerenkar door het dorp. 
In 1930 werd er in Oeken een nieuwe school gebouwd en werd Onder de 
Linden een café voor feesten. In 1980 bestond de school 50 jaar.

Nieuws van de Knutselclub
                                                  door Karin Hafkamp

Een enthousiaste club kinderen en vrijwilligers is weer gesignaleerd in het 
Buurthuis. 
We zijn gestart met het inkleuren van een mandala. Daarna smeer je de ach-
terkant in met olijfolie en moet het even drogen. Je krijgt dan een prachtig 
transparante tekening, die als je hem voor het raam hangt, nog mooier is. De 
tweede middag gingen we aan de slag met hout. Jurgen Kersten zaagde voor 
ons pallets in stukken, zodat ieder kind een mooi plankje kreeg. Deze moes-
ten ze eerst heel goed schuren. Dat bleek toch lastiger dan gedacht…….
Gelukkig was er nog dokter Berber in de zaal om de nodige splinters te ver-
wijderen. Sommige plankjes kregen eerst nog een kleurtje, andere plankjes 
werden alleen gladgeschuurd. Om het plankje op te hangen, draaiden de kin-
deren van tricotband zelf stevige touwen. En zo werd een eenvoudig plankje 
een mooi schapje voor aan de muur. Ook gingen we aan de slag met papier 
om helemaal in de paassfeer te komen. 
Er staan nog 2 knutselmiddagen gepland op 3 april en 17 april, maar die 
onderwerpen houden we natuurlijk nog even geheim.
Na de zomervakantie zoeken we nog versterking in het clubje vaste leidsters! 
We nemen namelijk afscheid van Josien Blom.
Lijkt het je gezellig om samen met Janneke Kersten, Mirella Zijlstra en Karin 
Hafkamp de knutselonderwerpen te bedenken en samen met de kinderen in 
de praktijk te brengen, laat het ons dan weten. Eerst een keertje meekijken is 
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ook geen probleem. Op 3 april en 17 april zijn we van 15.30 tot 16.30 uur in 
het Buurthuis aanwezig. Een berichtje naar bert-en-karin@hetnet.nl mag ook.
Creatieve groetjes van de knutselclubdames!

Oranjecommissie steekt handen uit de mouwen
                door Jeroen Booij

Wie het schoolveld oversteekt, valt 
het wellicht op: er is daar gegraven. 
En niet zo’n klein stukje ook. De 
Oranjecommissie Leuvenheim stak 
op een maarts weekend de handen 
ineen voor het ingraven van een 
tientallen meters lange en vuistdikke 
elektriciteitskabel. Dit om de stroom-
voorziening tijdens het Oranjefeest 
in één klap aanzienlijk te verbete-
ren. Het was immers altijd een heel 

gedoe om de elektriciteit die de festiviteiten vergen op een geschikte en vei-
lige wijze van de school naar de feesttent te transporteren, met een bonte en 
door slechts weinigen te behapstukken draadsalade tot gevolg. 

Dat leverde in het verleden al eens de nodige problemen op. De stem van 
spreekstalmeester Tonny Brouwer viel nog wel eens weg tijdens het vogel-
schieten vanwege een kink in een kabel en een paar jaar geleden viel zelfs het 
hele feest een tijdje in het duister omdat er teveel van de stroomvoorziening 
werd gevergd. 

Maar dat alles behoort nu tot het ver-
leden. Met behulp van een graaf-
machientje en een lid of tien van de 
Oranjecommissie verdween de kabel 
onder de grond. In een lange lijn 
vanuit de school naar de plek waar 
de feesttent altijd staat, is de omge-
ploegde grond nu nog goed zicht-
baar; van de zomer is daar niets 
meer van te zien.
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Week 20: Collecte Jeugdcommissie 
                                  een mededeling van de Jeugdcommissie

 
Het lijkt nog wat vroeg, maar voor 
je het weet is het juni en staat het 
School- en Oranjefeest weer voor 
de deur. 8 en 9 juni! Noteer deze 
2 dagen vast in uw agenda, u bent 
toch ook van de partij?
Op zaterdagochtend verzorgt 
de jeugdcommissie als vanouds 
een gezellig ochtendprogramma 
voor de schoolgaande jeugd in 
Leuvenheim. De huifkar vervoert 
de allerkleinste dorpsbewoners 

tijdens de optocht, de draaimolen draait het hele weekend 
gratis rondjes en alle kinderen krijgen een prijsje voor hun enthousiaste deel-
name aan de spelletjes. De voorbereidingen zijn al in volle gang.
Om alle kinderen weer een supergezellig, sportief en vooral onbezorgd week-
end te bezorgen maken wij kosten en daarom komen wij in week 20 (14 t/m 
20 mei) bij u aan de deur met onze collectebus. Reserveert u vast contant 
geld? Alvast reuze bedankt voor uw medewerking!

Caroline van Aggelen, Mirella Zijlstra, Karin Hafkamp, Romy van Son, 
Anouska Biezeman en Amber van Son

Nieuws van de Leuvenheimse Tennisclub
           door Jan Scholten

Op zaterdag 24 maart hebben de leden van LTC onder ideale weersomstan-
digheden de gravelbanen en het clubhuis aan de Metelerkampweg helemaal 
in orde gemaakt voor het nieuwe seizoen. 
LTC doet dit seizoen met een damesteam mee in de KNLTB zaterdagcom-
petitie. De thuiswedstrijden beginnen om 13.30 uur en de kantine is dan 
geopend.
Op zondag 8 april volgt de officiële start van het seizoen en die opening is 
niet alleen voor de eigen leden maar ook voor de mensen die kennis willen 
maken met tennis. De jeugd speelt van 12.00 uur tot 13.00 uur. De senio-
ren zijn daarna vanaf 13.00 uur aan de beurt: zij kunnen tot 17.00 uur weer 
tegen de bal slaan.
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Wat gebeurt er nog meer bij LTC:
•  Op de dinsdagavonden wordt een interne tenniscompetitie gespeeld met 

alleen dubbelspelen. De start is op 10 april.
• Op de donderdagochtend is een groepje senioren actief op de banen.
• Op 20 juni hebben de dames hun Lady’s evening; heren niet welkom.
• Op 21 juni gaan de heren aan de gang; geen dames op het park. 
• Op 14 oktober staat het eindtoernooi gepland. 
De tennislessen worden ook dit jaar weer verzorgd door gediplomeerd trainer 
Jan van Raai.

Bij LTC staat het aspect gezelligheid en ontspanning voorop. Wachttijden voor 
de banen zijn er niet of nauwelijks. Wie eens een balletje wil meeslaan op 
bijvoorbeeld de donderdagochtend of anderszins nieuwsgierig is naar wat 
LTC te bieden heeft, kan contact opnemen met één van de onderstaande 
bestuursleden:
Wendy Evers,  (voorzitter) 846700
José Harleman,  (secretaris) 564438
Ernst van der Avoird,  (penningmeester) 565794
Jan van Raai, (lid) 06-13463003
Jan Scholten,  (lid) 561180

Stemmen in Leuvenheim, stembureau 5
                              een bijdrage van Janny Bennink en Lies Harleman

Voorafgaande aan de verkiezingen kregen alle stembureauleden een digita-
le training met als afsluiting een toets. Er werden dit jaar 2 ambtenaren aan 
ieder stembureau toegevoegd, zij vervulden de voorzittersfunctie en het direc-
te contact met het gemeentehuis.
In Leuvenheim bestond het stembureau uit de leden: Erik Zweers, Jos 
Bloemendaal, Mieke Kluiver, Reina de Lange, Arie Ton en Janny Bennink. De 
uitslag was als volgt:
De opkomst: op 2 stemmen na, 65% 
Referendum: 326 uitgebrachte stemmen waarvan 132 voor, 184 tegen,  
8 blanco en 2 ongeldig.
Gemeenteraad: 352 uitgebrachte stemmen waarvan 2 blanco. 
lijst 1 PvdA 37 lijst 4 Lokaal Belang   49
lijst 2 VVD 79 lijst 5 D66                    26
lijst 3 CDA 60 lijst 6 Groen Links   99
Zoals in het Brummens Weekblad was te lezen, is onze dorpsgenoot Bart 
Elbers met voorkeursstemmen gekozen in de Raad. Omdat Bart sinds kort 
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deel uitmaakt van de Staten van Gelderland, heeft hij bedankt voor de eer. 
Hij kan op provinciaal gebied belangrijk werk verrichten. Hij zit daar als enige 
vertegenwoordiger vanuit onze gemeente.

 

Eik
Bomen hebben een grote invloed op het beeld van het landschap. Zonder al 
die bomenlanen zou het Leuvenheimse landschap er heel anders uitzien. Ook 
de boomsoort doet er toe. Vervang alle eikenlanen door populierensingels en 
je staat in een heel ander landschap. In Leuvenheim is de eik heel beeldbepa-
lend. Het zijn vaak bomen van meer dan 100 jaar oud, die dus nog de tijd van 
paard en wagen hebben meegemaakt. Het gaat om de zomereik, met zijn 
gegroefde stam en sterk kronkelige kroon. Een van de mooiste exemplaren 
staat bij de Hammelerweg tegenover Huis Den Bosch midden in het veld. 
Zomereiken doen het goed op voedselrijke bodems met een tijdelijk hoge 
grondwaterstand. Ze hebben daar gezelschap van es en els. Maar je ziet ze 

Uitgelicht
In de rubriek “Uitgelicht” vestigt Paul Opdam 
onze aandacht op bijzondere verschijnselen uit het 
rijke landschap in en rond Leuvenheim. Paul woont 
aan de Hoofdstraat en is van beroep landschapsecoloog. 
Tot aan zijn pensionering werkte hij als hoogleraar in Wageningen. 
Hij maakt deel uit van het Landschapsnetwerk Brummen. 
Meer weten over het Brummens landschap? 
Kijk op www.landschapsnetwerkbrummen.nl



16

ook op de droge zandgronden van de Veluwe, samen met berk en beuk. In 
onze regio komt naast de zomereik ook de wintereik voor. Deze lijkt sterk 
op de zomereik, maar is veel schaarser en houdt niet van natte bodems. De 
Amerikaanse eik (veel langs het Apeldoorns kanaal, een vrij gladde stam in 
plaats van een gegroefde) is in de 19e eeuw vanuit Noord-Amerika hier aan-
geplant vanwege de mooie herfstkleuren. 

Zomereiken nemen er de tijd voor. Ze kunnen honderden jaren oud worden. 
Er zijn er bekend van meer dan 500 jaar. Ze passen daarom
bij een traag landschap. Niet bij een landschap waar de zee of de rivier op 
onregelmatige tijden de boel op zijn kop zet. Of waar de mens ingrepen 
pleegt, zoals de aanleg van de weg die ons veilig en snel door Dieren moet 
gaan voeren (waarvoor honderden honderdjarige eiken zijn gesneuveld). 
Snelle groeiers als wilgen, populieren en essen kunnen dat soort veranderin-
gen beter aan.
Zomereiken domineren de oude cultuurlandschappen van de Achterhoek en 
de IJsselstreek. Zo ook de landgoederenzone van de gemeente Brummen. 
Hun grillige takkenbos op een rechte stam geeft karakter aan ons landschap, 
zeker in de winter. Vaak werden eiken aangeplant om de grens tussen bezit-
tingen te markeren, bijvoorbeeld op de grens tussen de marken, de gemeen-
schappelijke gronden uit de middeleeuwen. Daarnaast was (en is) ook het 
duurzame hout van de eik belangrijk. Oude eiken leverden de dikke balken 
voor huizen en schuren, of voor beschoeiingen. De schors bevat looizuur en 
werd gebruikt om huiden tot leer te looien. En de eikels waren varkensvoer. 

Zomereik op landgoed Huis Den Bosch. Foto Lars Soerink.
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Omdat met eikels gevoerde varkens bijzonder lekker vlees opleveren, ontstaat 
er de laatste tijd bij gespecialiseerde bedrijven weer vraag naar eikels. Dan 
is er nog de geheimzinnige aantrekkingskracht voor bliksem. In Duitsland is 
het gezegde: “Eichen muss man weichen, Buchen muss man suchen”. Dat is 
bedoeld als een advies bij onweer. Ga niet onder eiken staan schuilen, want 
die trekken bliksem aan, en beuken juist niet. Vroeger plantte men daarom 
eiken op het erf als bliksemafleider. 
Zomereiken zijn goed voor de biodiversiteit. Op deze eik leven meer dan 400 
soorten insecten, op zijn Amerikaanse familielid maar 20. Zomereiken bieden 
weer voedsel voor vogels. Die insecten leven van de eik, zoals de rupsen van 
nachtvlinders die de bladeren opeten. In sommige jaren zijn die rupsen zo tal-
rijk dat de eiken na het uitlopen van het blad weer half kaal worden. Eiken 
met een goede gezondheid kunnen daar tegen. De laatste jaren komen er 
aanwijzingen dat de combinatie van verzuring van de bodem (door stikstof uit 
de lucht, waardoor de eik bijvoorbeeld minder magnesium kan opnemen) en 
klimaatverandering de weerstand van de eik tegen de eikenprachtkever doet 
verminderen. Er lijkt ook een verband met de sterfte van een schimmel waar-
mee de wortels van de eik samenwerken. Allemaal omstandigheden die het 
voor de parasitaire zwarte honingzwam makkelijker maken toe te slaan. We 
zien ook in de bossen bij Leuvenheim dode eiken. Maar voor spechten biedt 
zo’n dode boom dan weer een feestmaal.  

4 april presentatie van 

'Van de kikker Diederik'

We wisten dat het er aan zat te komen, maar nu 

is het klaar. Vol trots presenteert Nicole Regelink 

dan ook haar tweede boekje, met illustraties 

van Linda Lazet (ja, van de caravanhandel). 

Na het succes van 'Van het egeltje Josefien' 

afgelopen oktober, volgt nu het verhaaltje 'Van 

de kikker Diederik'. Wederom een klein voorleesverhaaltje 

voor jonge kinderen. Het boekje is te koop bij Primera Brummen, SolLuna 

Brummen, Boekhandel Dieren, Boekhandel Hendriks te Eerbeek, Boek en Buro en 

de Boekerij in Zutphen.

Nicole leest voor bij SolLuna in Brummen op woensdagmiddag 4 april van drie tot 

vier en in de bieb in Brummen op woensdagmiddag 11 april ook van drie tot vier. 

Iedereen is van harte welkom!
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Met Hugo aan de wandel 
door Nicole Regelink 

Nicole Regelink woont aan de 
Hoofdstraat en is bestuurslid van 
Leuvenheims Belang. Samen met 
hond Hugo maakt zij haar dagelijkse 
wandeling. Met oog voor haar omge-
ving en haar speciale gevoel voor 
humor, vertrouwt ze gedachten en 
belevenissen toe aan het papier.

In films zie je wel eens dat ze kunnen praten, en lopen. Grappig hoor maar 
natuurlijk volslagen belachelijk! Ik heb het over bomen. Nou heb ik veel fantasie 
maar dat gaat zelfs mij te ver. Wel vind ik ze fascinerend, van die oude, grote, 
statige bomen. Met hun soms grillig gevormde takken en indrukwekkende kro-
nen van bladeren. En dan denk ik wel eens, tjonge, wat hebben die bomen alle-
maal niet gezien in al die jaren dat ze hier rustig op hun plek staan te staan. En 
wat zou het leuk zijn als die oude wijze bomen mij daar over konden vertel-
len…. Maar gelukkig kan dat niet, want er zou ook ongetwijfeld een en ander 
verteld worden wat wij helemaal niet willen weten! En het zou ook wel een 
beetje raar zijn, pratende bomen. Nou ja, in ieder geval hou ik wel van ze en 
daarom werd ik er de afgelopen tijd een beetje treurig van. De ene na de andere 
boom ging om. Het begon in december met een aantal in de Hoofdstraat die 
gerooid moesten worden. Ik begrijp het wel maar toch vond ik het een akelig 
gezicht. En vooral geluid. Zo’n nare doffe dreun. Toen wist ik nog niet dat het 
nog erger zou worden. In januari raasde er een vreselijke storm over ons heen. 
Na afloop leek ons mooie bos veel op een slagveld. Links en rechts lagen kriskras 
door elkaar grote en kleine bomen, met wortel en al domweg omgewaaid. Een 
trieste aanblik vond ik. Toen ik op een gegeven moment groepen stoere man-
nen met trekkers en kettingzagen het bos in zag gaan dacht ik dat zij de boel 
op gingen ruimen. Fout gedacht. Alsof het allemaal nog niet erg genoeg was 
werden er nog meer bomen omgezaagd. Oeioeioei, ‘niet doen’ wilde ik ze nog 
toeroepen, ‘stop, er blijft zo niks over!’ Maar ik kwam niet boven het geluid 
van de zagen en de krakend omkletterende bomen uit… En voordat ik nou alle-
maal bosbouwers en andere boomdeskundigen in mijn nek krijg, er zullen heus 
goede redenen voor zijn, het zal heus met beleid gedaan zijn, maar ik vind het 
verschrikkelijk. Zo, dat wil ik maar even gezegd hebben. En ik hoop toch echt 
dat het nou afgelopen is. Anders ga ik binnenkort hoogstpersoonlijk de eerste 
Leuvenheimse boomplantdag organiseren. Echt waar!
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Aangeschoten

Mijn wieg stond aan de Arnhemsestraat op nummer 91 in Leuvenheim waar ik in 
december 1953 ben geboren. Mijn ouders runden daar een bakkerij en een krui-
denierszaak. Naast de zaak van mijn ouders waren er nog twee kruidenierswin-
kels in het dorp, maar ook twee bakkers, een slagerij en drie cafés. Leuvenheim 
vierde ook toen al uitgebreid het School– en Oranjefeest en tijdens de optocht 
werd er bij onze winkel gestopt en kregen de muzikanten een borrel en alle kin-
deren iets lekkers. Maar dat was niet alleen bij ons, ook bij de andere winkeliers 
werd gestopt en volgde hetzelfde ritueel. Dat het een heel vrolijke boel werd in 
het dorp, hoef ik u niet te vertellen.
In 1977 verscheen de eerste editie van het blad van Schans tot Wildbaan, de 
redactie bestond uit vijf mensen. Ruim vijf jaar heb ik daarvoor het stencilwerk 

gedaan. Het was een 
leuke tijd, waarin de 
saamhorigheid in het 
dorp groot was. 
Ook Janneke is een 
geboren Leuvenheimse. 
Zij is een Boterman 
en geboren aan de 
Arnhemsestraat op 
nummer 143. We ken-
nen elkaar dus al heel 
lang. We schaatsten 
samen op de vijver bij 
de Wildbaan, maar 
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de vlam sloeg pas goed in de pan tijdens het carnaval in het Buurthuis. Toen 
de verkering serieus werd kwam Janneke bij ons werken in de winkel. In 1980 

zijn we getrouwd en hebben nog ruim vier jaar samen de winkel gerund. 
Aan alles komt een eind en zo stopte de een na de andere win-

kel in Leuvenheim en wij vertrokken naar de Visserstraat in 
Brummen. Onze zoon is nog in Leuvenheim geboren, onze 

dochter was ‘onderweg’ toen we naar Brummen gingen. De 
kinderen zijn al lang uitgevlogen en inmiddels zijn we een 
trotse opa en oma van vijf kleinkinderen.
Het warme hart voor Leuvenheim is echter altijd geble-
ven. Dankzij een stukje grond aan de Oudeweg, dat eigen-

dom is van de erven Lebbink, beheer ik daar mijn ‘Bijenbos’. 
Als de poort van het Bijenbos open staat en je wilt 

wat over bijen weten, kom dan gerust binnen. Je kunt 
de bijen achter glas bewonderen en ik vertel je graag alles 

wat je maar over bijen wilt weten. Vorig jaar had ik er een kwart miljoen. 
Heb je echter last van bijen of zit er ergens een zwerm, bel mij gerust  
(06-11414323). Ik geef de pen graag door aan de stoomlocomotief van de 
Oudeweg: Carel Visser (zie foto).

Met een vriendelijke groet van Jan Lebbink uit Brummen 🐝

Beauty di Mare
-Huidverbetering & Gewichtsbeheersing-

Blake 20, 6971AL Brummen   06-34262076   info@beautydimare.nl    www.beautydimare.nl

DE schoonheids specialist van Brummen en omstreken!

Acne ~ Bindweefselmassage ~ microdermabrasie ~ 
Tele'way ~ Gelaatsbehandelingen ~ Lichaamsbehandelingen ~ Definitief ontharen IPL
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Algemene ledenvergadering Leuvenheims Belang:
Agenda, notulen en jaarverslag

De agenda
1.  Opening
2.  Mededelingen.
3.  Ingekomen en verzonden stukken
4.  Notulen Algemene Ledenvergadering 2017
5.  Secretarieel verslag 2017
6.  Financieel verslag 2017 en begroting 2018
7.  Verslag kascommissie
8.  Verkiezing kascommissie voor het boekjaar 2018
9.  Mededelingen van de wijkagente en vanuit de App-groep
10.  Mededelingen vanuit de Gemeente en het jaarplan 2018
11.  Mededelingen vanuit S.W.B.
12.  Bestuursverkiezing aftredend en herkiesbaar: 
 Karin Hafkamp, Jaap Wijgman, Mark Donatz en Nicole Regelink.
  Kandidaten kunnen zich tot 24 uur voor de vergadering aanmelden bij 

het secretariaat 
13.  Rondvraag
14.  Sluiting van de vergadering

Notulen Algemene Ledenvergadering 25 april 2017

Aanwezig
Het bestuur bestaande uit:
Mark Donatz: voorzitter
Ina Boot:  secretaris
Ed Visser: penningmeester
Teun Hekman:  lid
Karin Hafkamp: lid
Jaap Wijgman:  lid
Nicole Regelink: lid (notulist)
In de zaal waren 18 belangstellenden aanwezig.

Afwezig met kennisgeving: 
Lokaal Belang, dhr. Huisstede, Yolanda Jansen, dhr. en mevr. Teunissen, dhr. 
Wentink (CDA) wordt vervangen door mevr. Ypma.
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1. Opening
Mark Donatz opent de vergadering en heet allen welkom, met name onze nieu-
we wethouder Jolanda Pierik. Het bestuur wordt voorgesteld.

2. Mededelingen
De afzeggingen worden voorgelezen, verder zijn er geen mededelingen.

3. Ingekomen en verzonden stukken
We hebben een ingezonden brief ontvangen van een dorpsbewoner, met het 
verzoek deze ter vergadering voor te lezen, omdat hij problemen heeft met zijn 
buurman. Aan diverse instanties is gevraagd om te bemiddelen, maar aange-
zien dit niet direct lukte, heeft de bewoner de hulp ingeroepen van Leuvenheims 
Belang. Er is intussen actie ondernomen en de zaak lijkt zich inmiddels ten goede 
te keren. 

4. Notulen Algemene ledenvergadering 2016
Notulen worden goedgekeurd.

5. Secretarieel jaarverslag 2016
Het jaarverslag wordt goedgekeurd.

6. Financieel jaarverslag 2016 en begroting 2017 
Financiële verslagen van de Knutselclub, de dorpsvereniging en de wijkraad wor-
den door de penningmeester besproken en toegelicht.
Karin Hafkamp geeft uitleg over de Knutselclub.

7. Kascommissie
De kascommissie bestond dit jaar uit Adrie van Dam en Thijs Welle. Het verslag 
wordt voorgelezen door Thijs Welle. De kascommissie heeft alle financiële ver-
slagen bekeken en besproken en geen onrechtmatigheden kunnen ontdekken. 
Decharge is verleend.

8. Verkiezing kascommissie voor het boekjaar 2017
De kascommissie zal voor het boekjaar 2017 bestaan uit Thijs Welle en Marius 
van Gorssel met Jaap Koning als reserve. Of andersom….dat is nog niet duidelijk.

9. Lopende zaken
-  Subsidie Leefbaarheidsinitiatieven. Ina licht toe: Het plan is een berging en 

stroomvoorziening voor de Oranjecommissie, met aan de voorkant een groot 
schoolbord en een amfitheater voor de school. Alle faciliteiten kunnen ook 
voor activiteiten van Leuvenheims Belang gebruikt worden. Als de subsi-
die niet toegekend wordt zal de school zelf het amfitheater realiseren en de 
Oranjecommissie de elektra punten. De berging komt er alleen als de subsidie 
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wel doorgaat.
-  In september is LB voornemens een buitenbios te organiseren. E.e.a. is wel 

afhankelijk van het doorgaan van de subsidie.
-  Hart voor de Achterhoek. Wij hebben ons ingeschreven. Iedereen die lid is 

van de Rabobank kan stemmen via www.rabobank.nl. Graag stemmen op 
Leuvenheims Belang!

-  Bomen Hoofdstraat. Naar aanleiding van de enquête m.b.t. overlast van de 
bomen zal er op 8 mei een rondgang door de straat zijn met Sander Bosman 
van de gemeente en aanwonenden om gezamenlijk tot een oplossing te 
komen.

-  Veluwonen bestaat 100 jaar en wil alle wijken een cadeau geven t.w.v. 1000 
euro. Wat we willen mogen we zelf bedenken. Na de vergadering gaan wij 
het hier met alle aanwezigen over hebben.

10. Bestuursverkiezing
Ina Boot is aftredend en herkiesbaar. Ina blijft.
Ed Visser en Teun Hekman zijn aftredend maar hebben aangegeven niet herkies-
baar te zijn. Wij nemen afscheid van beiden. Ed blijft ad-interim totdat wij een 
nieuwe penningmeester gevonden hebben.  Ook voor Teun hebben wij helaas 
nog geen vervanger gevonden. Bent of weet u iemand? Wij horen het graag.

11. Rondvraag 
Harry Blom. Er is overlast van takken over de weg aan de Leuvenheimse-straat. 
Hans de Geest zal dit oppakken na zijn vakantie.
John Bennink. De ABRI aan de Metelerkampweg is al een poosje geleden 
geplaatst maar nog niet officieel geopend. Er wordt nog wat groen geplant en 
dan zal dit alsnog gebeuren.
Hennita v.d. Zee. Binnenkort komt er een enquête m.b.t. vrijwilligers. De 
gemeente wil hier meer aandacht aan gaan besteden dus graag invullen.
Lies Harleman. Is het wenselijk dat de notulen van de ALV al eerder in de Schans 
geplaatst worden i.p.v. na een jaar? Nicole is het hier helemaal mee eens en zal 
zorgen dat ze voor de laatste Schans van dit jaar klaar zijn. En wie gaat de Schans 
in Brummen rondbrengen nu Teun en Gerda hiermee stoppen? Tja, dat weet nog 
niemand.
Jolanda Pierik. Goed te zien hoe hier vorm wordt gegeven aan de wijkraad. Ga 
zo door.
Teun Hekman. De slijtlaag op de Metelerkampweg wordt toch nog voor de 
zomervakantie aangebracht. Ook de verhoging aan de Spankerenseweg zal voor 
de zomer gerealiseerd worden. De brug bij Zutphen is er uit van 26 juni t/m 18 
augustus. De spoorbrug van 25 juni t/m 7 augustus. De N348 door Dieren is 
afgesloten van 28 april t/m 21 mei.
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12. Sluiting van de vergadering
Mark Donatz bedankt alle aanwezigen voor hun aandacht en inbreng en sluit de 
vergadering om 21.00 uur.
Jaarverslag secretariaat Leuvenheims Belang 2017
Dit jaarverslag is een overzicht van de activiteiten van zowel de vereniging 
Leuvenheims Belang als van de Dorpsraad Leuvenheim. In 2017 is het bestuur 7x 
in vergadering bijeen geweest waarvan 2x in aanwezigheid van de raadsleden en 
1 buitengewone ledenvergadering.  Verder hebben wij een aantal keren overleg 
gehad met de wijk/dorpsraden van de Gemeente Brummen. 
Op 25 april hielden wij onze Algemene Ledenvergadering. Ina Boot was aftre-
dend en herkiesbaar en blijft in het bestuur. Teun Hekman en Ed Visser waren 
aftredend en helaas niet herkiesbaar. Er waren op dat moment nog geen nieuwe 
kandidaat bestuursleden gevonden. Ed Visser blijft ondersteunen tot er een nieu-
we penningmeester gevonden is.

De taken binnen het bestuur waren als volgt verdeeld:
Mark Donatz voorzitter
Ina Boot secretaris
Ed Visser penningmeester tot 24 oktober
Tineke Veenstra penningmeester vanaf 24 oktober
Karin Hafkamp lid
Jaap Wijgman lid
Nicole Regelink     lid
Teun Hekman lid tot 25 april
Dries v/d Sluijs lid vanaf 24 oktober

De kascommissie:
De kascommissie bestond voor het boekjaar 2017 uit, Thijs Welle en Marius van 
Gorssel. Reserve is Jaap Koning.

Een overzicht van de activiteiten en/of onze aanwezigheid:
Januari:
2 januari, nieuwjaarsreceptie van de Gemeente Brummen, waar een afvaardi-
ging van het bestuur is geweest.
8 januari, nieuwjaarsreceptie. Een gezellige bijeenkomst waarin ook kennisge-
maakt werd met een aantal nieuwe dorpsbewoners. Tijdens de receptie worden 
de opvolgsters van Lies Harleman als redactie van De Schans bekend gemaakt 
namelijk Yvonne Altena en Melanie Altena. We nemen afscheid van Gerrit 
Wassink als onze webmaster. Onze website is nu te vinden op Buurtkanaal. Ook 
keken we vol trots terug op het prachtige feest tijdens de Giro D’Italia. Tevens 
was er op de achtergrond een doorlopende presentatie te zien van oude filmpjes 
van Leuvenheim.
31 januari, bestuursvergadering.
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Februari:
Was een hele rustige maand…
Maart:
1 maart, overleg met de 5 wijk/dorpsraden in Brummen, zonder vertegenwoor-
digers van de gemeente.
2 maart, bestuursvergadering in aanwezigheid van de raadsleden. Althans, dat 
was de bedoeling. De dames en heren lieten het op 1 enkeling na allen afweten.
23 maart, schoonmaakdag. In samenwerking met OBS De Rietgors werd ook 
dit jaar ons dorp opgeruimd. Karin had weer hesjes, prikstokken en afvalzakken 
geregeld en de kinderen werden voorzien van een lekkere lunch voordat zij aan 
de slag gingen onder begeleiding van een aantal ouders en bestuursleden van LB. 
April:
25 april, Algemene Ledenvergadering. De opkomst is weer teleurstellend, 18 
belangstellenden.. maar goed, die 18 hebben in ieder geval wel de moeite geno-
men om aanwezig te zijn! Na afloop verzamelen de aanwezigen zich om een 
groot kleed. I.v.m. het 100 jarig bestaan van Veluwonen mogen we ter waarde 
van 1000 euro een cadeau uitzoeken. Op dit kleed staan verschillende thema’s 
zoals sport, spelen, feest, groen etc. Aanwezigen mogen hun wensen cq ideeën 
hier op schrijven waarna wij een of meerder dingen uit zullen kiezen.
Mei:
7 mei, picknick op het schoolplein. Ging niet door wegens te weinig belangstel-
ling. Jammer, jammer, jammer..
8 mei, rondgang door de Hoofdstraat met aanwonenden en Sander Bosman 
en Jan Hofwegen van de gemeente. Toekomst van de bomen wordt besproken. 
Enkelen zullen gerooid worden en er zal herplant plaatsvinden. De gemeente 
stelt een plan op en zal dit z.s.m. met Leuvenheims Belang en aanwonenden 
terugkoppelen.
17 mei, voorlichtingsavond Dementie. Leuvenheims Belang organiseert in 
samenwerking met Heidi Nusselder (coördinator geheugensteunpunt) en Joanne 
van Hummel (casemanager dementie) een informatieavond voor iedereen die te 
maken heeft met dementie. Het was een zeer interessante avond.
De ALV van de stichting RONA, en de ALV van Het Buurthuis zijn door ons 
bezocht.
En i.v.m. werkzaamheden in Dieren was de N348 drie weken afgesloten. Dit 
zorgde voor veel problemen in ons dorp! Het bestuur gaat met de gemeente in 
gesprek om een volgende keer beter voorbereid te zijn en een plan te maken om 
deze problemen in de toekomst te beperken/te voorkomen.
Juni:
22 juni, bestuursvergadering. 
Inmiddels heeft zich 1 kandidaat bestuurslid gemeld, Dries van der Sluijs. Nu nog 
een penningmeester.
Voor de avondvierdaagse staan wij weer garant voor iets lekkers te eten en te 
drinken onderweg en staan wij ook zelf weer 1 avond in het bos.
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Wat betreft de bomen in de Hoofdstraat blijft het stil vanuit de gemeente. 
Het cadeau van Veluwonen wordt gesplitst, ½ naar draaimolen Oranjefeest, 
½ naar bloembollen bij alle ingangswegen van Leuvenheim en langs de 
Arnhemsestraat.
De provincie Gelderland heeft de gezamenlijke aanvraag van de 
Oranjecommissie, OBS De Rietgors en Leuvenheims Belang voor subsidie voor het 
aanleggen van een amfitheater, stroomvoorziening en een berging, in het kader 
van leefbaarheidsinitiatieven, helaas niet gehonoreerd. Inmiddels zijn enthousias-
te ouders zelf begonnen met de aanleg van dit amfitheater en wordt de stroom-
voorziening later aangelegd. De berging zal nog even moeten wachten.
Juli en augustus:
Zomervakantie. Tragisch nieuws vanaf de Wildbaan. Yvonne Altena heeft een 
ernstig auto ongeluk gehad en is zwaargewond.
Ook goed nieuws, er heeft zich een nieuwe penningmeester gemeld, Tineke 
Veenstra wil ons bestuur komen versterken.
September:
Tot onze opluchting wordt Lies bereid gevonden haar werk voor De Schans voort 
te zetten.
5 september, bestuursvergadering.
12 september, wij zijn aanwezig bij een bijeenkomst over het Buurtkanaal.
22 september, buitenbios. Voor het eerst in Leuvenheim, mede dankzij de 
samenwerking met enkele enthousiaste dames uit het dorp een groot succes. 
Koud, maar erg gezellig en voor herhaling vatbaar.
De ontwikkeling w.b.h. het vliegverkeer vanuit Lelystad heeft onze aandacht, de 
petitie wordt getekend.
Oktober:
20 oktober, de bloembollen die wij gekregen hebben van Veluwonen ter ere van 
hun 100ste verjaardag zijn vandaag geplant. En nou maar wachten tot het voor-
jaar wordt.
24 oktober, Buitengewone ledenvergadering, twee nieuwe bestuursleden wor-
den aangesteld.
24 oktober, bestuursvergadering in aanwezigheid van enkele raadsleden.
November:
Nog niet alle contributies zijn betaald, de adressen zijn verdeeld over de bestuurs-
leden met tevens het dringende verzoek aan de dorpsgenoten om een machti-
ging voor automatische incasso in te vullen. Scheelt een hoop tijd en gedoe.
5 november, Herfstwandeling. Met een klein groepje lekker een stuk gewandeld 
met onderweg een goed glas bockbier of warm glaasje glühwein naar keuze.
21 november, wij nemen deel aan het overleg tussen de gemeente en de wijk-
raden.
23 november, wij zijn in gesprek geweest met de gemeente over de verkeers-
problemen die ontstonden tijdens de afsluiting van de N348 in Dieren. Er is een 
plan gemaakt om deze problemen in de toekomst bij een mogelijke volgende 
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afsluiting zoveel mogelijk te voorkomen.
28 november, bestuursvergadering
December:
Koekactie, het hele dorp is weer voorzien van speculaasbrokken. De opbrengst is 
bestemd voor de Oranjecommissie en de Jeugdcommissie.
6 december, wij zijn aanwezig bij de vergadering Participatiewijzer Brummen.
De bomen aan de Hoofdstraat die moeten verdwijnen zijn gerooid.
21 december, het traditionele kerstfeest op het schoolplein, gelukkig zonder 
regen en verder met alles er weer op en aan.
22 december, overleg met alle wijk/dorpsraden in het Buurthuis over een geza-
menlijke reactie naar de Gemeenteraad inzake de Participatiewijzer.

Knutselclub:
De dames en de kinderen (gemiddeld 20 per middag) fröbelden ook dit jaar 
weer onverstoorbaar door. De Knutselclub is voor alle schoolgaande kinderen uit 
Leuvenheim, op dinsdagmiddag van 15.30 tot 16.30 uur in het Buurthuis. 5x in 
het voorjaar en 5x in het najaar.

Leden:
Maar liefst 32 nieuwe leden mochten wij dit jaar verwelkomen!

Van Schans tot Wildbaan:
Dit goed gelezen blauwe boekje zat weer regelmatig in de brievenbus. De over-
name van de redactie door Yvonne en Melanie Altena kon helaas niet doorgaan. 
Gelukkig wil Lies Hardeman haar werk voorlopig nog voortzetten waarvoor wij 
haar zeer dankbaar zijn!
In de Schans staan alle Leuvenheims aangelegenheden, evenals nieuws van de 
school, de verenigingen en zinvolle en minder zinvolle verhaaltjes. Personalia als 
geboortes, huwelijken, jubilea en een in memoriam na een overlijden zijn voor-
behouden aan leden van Leuvenheims Belang. Alle inwoners van Leuvenheim en 
de leden buiten Leuvenheim ontvangen de Schans.
Het corrigeerwerk wordt verricht door Manon Beekhuizen, de bezorging in 
Leuvenheim door Sarah en Harm Nissen. De bezorging in Brummen en het bui-
tengebied is verzorgd door Teun Hekman tot april 2017, daarna is het tijdelijk 
overgenomen door onze voorzitter en vanaf eind 2017 wordt de bezorging ver-
zorgd door Johan Wassink en Nanda v/d Sluijs.

Namens secretariaat Leuvenheims Belang,
Nicole Regelink.
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